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Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Walter Solberg Leder ÅF-AP 
Lise Grøtting Sørheim Medlem ÅF-AP 
Brit Hoås Medlem ÅF-KRF 
Lars A Lien Medlem ÅF-H 
Roy Jonny Larsen Medlem ÅF-SP 
Wenke Osen Børmark Medlem ÅF-AP 
 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ingrid Gauslaa Hårstad NESTL ÅF-V 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Hilde H Humstad  Eiendoms-, brann- og beredskapssjef  
Lars Helge Kolmannskog  Sektorsjef  

 
 
 
  



  

 
 
 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
 
PS 1/18 

 
Bygningsvedlikehold 2018 - prioritering 

 

 
PS 2/18 

 
Asfalt 2018 - prioritering av midler 

 

 
 
 
Infosaker: 
 
1. Basseng – siden sist. 
 
Sektorsjefen informerte komiteen om arbeidet til juryen og presenterte resultatet juryen hadde kommet 
fram til etter plan og designkonkurranse mellom løsningene «Kraft», «KultÅBad» og «Spill». Konklusjonen 
er at KultÅBad som hadde løst oppgaven etter kravspesifikasjonene best - rom og funksjonskrav, 
arealeffektivitet. Rapporten er offentlig på Doffin. 
 
2. Skola steinbrudd – siden sist. 
 
Referat fra infomøte avholdt 13.02.18 ble gitt, Odd møtte som representant for beboerne, Elin fra 
Syltern og ÅK stilte med Per, Vibeke og Lars Helge. Beboerne har intet å melde tilbake fra drifta. Tiltak 
bidrar til lite støy. Resultat fra støvmålinger for perioden 02.01.18 – 05.02.18 referert - resultat ligger 
innenfor krav. Beboerne har levert inn konkret krav på ulempes erstatning, datert 22.02.18. 
Neste infomøte blir etter påske. 
 
4. Infomøte og ROS-verksted 21.03.18. 
 
Beredskapssjefen informerte om arbeidet og plan for møtet. Walter og Wenche representerer komiteen 
på dette møtet. 
 
 
  



  

 

PS 1/18 Bygningsvedlikehold 2018 - prioritering 

Rådmannens innstilling: 
Komiteen slutter seg til liste over prioriterte tiltak, men åpner for at arbeidsformann 
bygg kan foreta prioriteringer innenfor vedtatte budsjettrammer, dersom det skulle 
dukke opp uforutsette forhold i løpet av 2018, som tilsier at noe må utsettes til år 2019. 
Arbeidsformann deltar i komitemøter og redegjør for status og løpende planer for 
bygningsvedlikehold. 
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Behandling: 
Komiteen hadde saken til drøfting på forrige møte og kjente bakgrunnen for innstillingen godt.  
Listen over planlagte prosjekt ble gjennomgått, og igjen ble det nevnt at det er viktig at 
sektorene tar sin del av «kaka» vedr. prosjektene nytt kontor til fysioterapeut og kontorplass til 
virksomhetsleder barnehage - fordeling mellom materialkost og arbeidstimer. 
 
Komiteen ønsker også å oppfordre Komite LIVSLØP til å se på kommunalt tilskudd til etablering 
av kiropraktor igjen når vår nåværende flytter til sommeren. Det er et stort behov for 
kiropraktor i bygda.  
 
Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Komiteen slutter seg til liste over prioriterte tiltak, men åpner for at arbeidsformann bygg kan 
foreta prioriteringer innenfor vedtatte budsjettrammer, dersom det skulle dukke opp uforutsette 
forhold i løpet av 2018, som tilsier at noe må utsettes til år 2019. Arbeidsformann deltar i 
komitemøter og redegjør for status og løpende planer for bygningsvedlikehold. 
 
 
 

PS 2/18 Asfalt 2018 - prioritering av midler 

Rådmannens innstilling: 
Komiteen er positiv til at det inngås samarbeid med anleggslinja ved Åfjord vgs for å få 
realisert utbedring av veistrekningen mellom Fagergård og By i Stordalen. Dersom det 
oppnås enighet med grunneiere om veiutvidelse vil prioritering av asfaltmidler for 2018 
bli som følger: 

1. Nedre By (eks. asfaltering) 
2. Nessabakken 
3. Linesvegen 

Komiteen ber administrasjonen komme tilbake til saken når kostnadene med Nedre By 
er avklart. Intensjonen er at alle tre prosjektene gjennomføres i 2018. 
 
Dersom administrasjonen ikke skulle komme til enighet med grunneiere om 
breddeutvidelse, utsettes prosjektet og følgende prioritering legges til grunn for 
prioritering av vedlikeholdsmidler 2018: 



  

1. Nessabakken 
2. Linesvegen 
3. Straumen 
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Behandling: 
Saken var opp til drøfting på forrige møte hvor komiteen ble enige i at reasfaltering burde prioriteres før 
asfalt på grusvei. Ut ifra dette er forslag til innstilling skrevet.  
 
 
Endelig vedtak: 
 
Komiteen ønsker at administrasjonen skal se på kostnadsberegning og valg av løsning en gang til for 
Nedre By. Mulig løsning er kun breddeutvidning med bruk av gammelt dekke til bæring. 
Dette prosjektet er under forutsetning av enighet med alle grunneierne og avtale med Åfjord 
Videregående skole for gjennomføring. 
 
Komiteen ønsker mest mulig asfaltert vei for pengene og en kan med god løsning i beste fall få 
gjennomført alle 4 prioriterte prosjekt; 
 
Nedre By 
Nessabakken 
Linesveien 
Straumen. 
 
Komiteen gir administrasjonen fullmakt til å finne beste løsning – enstemmig vedtatt. 
 
 


